

AKI

M GALLERY HONG KONG



“Impossible”
Cocktail
(alcohol free)

「妙想天開」
雞尾酒
(無酒精)

M
GALLERY
HOTEL
COLLECTION

“Impossible” Cocktail (alcohol free)

「妙想天開」雞尾酒 (無酒精)

The newly created “Impossible” cocktails are based on Seedlip Garden 108. This is a non-alcoholic distilled spirit from the UK, combining aromas of peas, spearmint, rosemary, and thyme.

全新創作「妙想天開」雞尾酒，以Seedlip Garden 108無酒精琴酒為飲品基礎。這是一款來自英國的無酒精蒸餾烈酒，結合了豌豆、留蘭香、迷迭香和百里香等花草香氣。

Salty Puppy

HK\$88

Seedlip Garden 108, Grapefruit Juice, Honey

無酒精琴酒、西柚汁、蜂蜜

Mar-Tea-Ni

HK\$88

Seedlip Garden 108, Passionfruit,

Oolong Tea, Lemon Juice, Vanilla,

Egg White, Tonic Water

無酒精琴酒、熱情果、烏龍茶、檸檬汁、雲呢拿、蛋白、湯力水

Chef Ricky's *Pastry* 精選甜品

Items are subject to seasonal availability. For details, please refer to our Lobby Lounge menu.

甜品將按季節時令供應，詳情請參考大堂酒廊餐牌。

HK\$88

Snack 小食

Fried Mozzarella Stick, Avocado Guacamole

HK\$98

炸水牛芝士棒、牛油果醬

Combo 組合

Your choice of any “Impossible” Cocktail (alcohol free) and Snack

任選一款「妙想天開」雞尾酒(無酒精)及小食

1 Impossible Cocktail + 1 snack

HK\$158

Subject to 10% service charge based on the original price

按原價另收加一服務費

Show your room key and enjoy 30% off

出示您的房卡可享7折優惠

Please advise our associates if you have any food allergies or special dietary requirements

如您對任何食物有過敏反應，請向我們的服務員聯絡